



DOI : 10.18572/1813-1190-2018-8-7-9

## Об общем собрании членов Национальной ассоциации научных изданий (НАНИ)

**Япрынцев И.М.\***

21 июня 2018 года в Московском государственном институте международных отношений (Университете МИД России) прошло общее собрание членов Национальной ассоциации научных изданий. В рамках общего собрания членов обсуждались итоги работы ассоциации за прошедший год, проводились дискуссии по вопросам деятельности ассоциации и иным актуальным вопросам в сфере научной деятельности (взаимодействие с Высшей аттестационной комиссией, образовательными организациями, базами данных Web of Science, Scopus и т.д.).

**Ключевые слова:** научное издание, Национальная ассоциация научных изданий, Минобрнауки России, Высшая аттестационная комиссия, Clarivate Analytics, Web of Science, Scopus, РИНЦ, Международный центр научной и технической информации.

## On a General Meeting of Members of the National Science Publishing Association (NATSPA)

**Yapryntsev I.M.\*\***

The general meeting of members of the National Science Publishing Association took place in the Moscow State Institute of International Relations (University) of the Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation on June 21. The general meeting of members discussed the Association's results for the preceding year, the Association activities and other relevant scientific activity issues (cooperation with the Higher Attestation Commission, educational institutions, Web of Science, Scopus data bases, etc.).

**Keywords:** scientific publication, the National Science Publishing Association, the Ministry of Education and Science of Russia, the Higher Attestation Commission, Clarivate Analytics, Web of Science, Scopus, RSCI, the International Centre for Scientific and Technical Information.

\* **ЯПРЫНЦЕВ ИВАН МИХАЙЛОВИЧ**, аспирант кафедры конституционного и муниципального права Московского государственного юридического университета имени О.Е. Кутафина (МГЮА), [imyapryntsev@gmail.com](mailto:imyapryntsev@gmail.com)

\*\* **YAPRYNTSEV IVAN M.**, Postgraduate Student of the Department of Constitutional and Municipal Law of the Kutafin Moscow State Law University (MSAL)

